
 إفصاح توضيحي بشأن إعتماد التوكيلات
 السادة نلفت أن نود ،مةالحوك دليل من 40 رقم  المادة من 2 و 1 بناءً على متطلبات البندين

 :يلي ما إلى المساهمين

ه حق حضوووور الجم ية ال مومية أن ينين عنه من يرتارن من  يع أعضووواء مجل   ل يجوز لمن .1

شعكة وساطة في الأوراق المالية أو ال املين بها بمقتضى توكيل الإدارة أو ال املين بالشوعكة أو 

خاص ثابت بالكتابة ينص صوووعاحة على حق الوكيل في حضوووور اتتماعات الجم ية ال مومية  

حائزًا بهذن الصفة على   -ل دد من المسواهمين-والتصوويت على قعاراتها  ويجن أ  يكون الوكيل 

در  ويمثل ناقصووي الأهلية وفاقديها النائبون عنهم %( من رأس مال الشووعكة المصوو 5أكثع من )

 قانونًا 

( هو التوقيع الم تمد  1يت ين أن يكون توقيع المسووواهم الوارد في الوكالة المشوووار إليها في البند ) .2

 من/لدى أحد الجهات التالية، وعلى الشعكة اتراذ الإتعاءات اللازمة للتحقق من ذلك 

 الكاتن ال دل  ( أ)

  عفة تجارة أو دائعة اقتصادية بالدولة  ( ب)

 بنك أو شعكة معخصة بالدولة شعيطة أن يكون للموكل حساب لدى أي منهما   (ج)

 أي تهة أخعى معخص لها للقيام بأعمال التوثيق   ( د)

 

Clarifying disclosure regarding the approval of 

agencies 
According to Clauses 1 & 2 of Article 40 of the Corporate Governance 

Manual, we would like to inform the shareholders with the following: 

each shareholder who has the right to attend the general assembly may 

delegate someone from other than the Board members or the staff of the 

company, or securities brokerage company, or its employees, to attend on 

his behalf as per a written delegation stating expressly that the agent has the 

right to attend the general assembly and vote on its decision. A delegated 

person for a number of shareholders shall not have more than (5%) of the 

Company issued capital after gaining that delegation. Persons lacking legal 

capacity and are incompetent must be represented by their legal 

representatives.  

 

2. The shareholder signature on the power of attorney referred in clause No. 

(1) shall be the signature approved by any of the following entities:  

A. Notary Public. 

B. Commercial chamber of economic department in the state. 

C. Bank or company licensed in the state, provided that the agent shall 

have account with any of them. 

D. Any other entity licensed to perform attestation works. 
3. The Proxy form shall include the name & contact number(s) of the 

shareholder and the brokerage firm who approved the proxy. This form 



/ power of attorney / delegation / Proxy is a guiding form whereby the 

client has the power to issue the Proxy in accordance with the limits 

and powers he deems appropriate, all of this is with the obligation that 

the signature of the shareholder mentioned in the proxy be the signature 

approved by / with one of the above-mentioned authorities.  

 

For further inquiries or clarification please contact us at :  

 

Telephone Number : 00971504286261 

                                     

 

E-mail Address          : Board.Secretary@shjins.ae 

                                     sico@shjins.ae  
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 توكيل خاص 

 

 

 

 
 

................. ..... ........................ أنا/ نحن   
 

ن بموجب هذا التوكيل /نعي  ن ن )ش.م.ع(، أعي  كة الشارقة للتأمي  ي شر
ن فن  المساهم /المساهمي 

 
. ......... .................. .... السيد /........................   

 
كة المقرر   ي اجتماع الجمعية العمومية للشر

ي /عنا فن
ي /عنا وأفوضه / نفوضه بالحضور عنن

 عنن
ً
وكيلا

ن انعقاده يوم ال  ي أي تأجيل  5202/ 4/ 82الموافق  ثني 
، والتصويت على كافة بنود جدول الأعمال أو فن

 له. 
 
 
 

5202/         /       التاري    خ     
 

....................... .... السم  : ..................   
 

 
................................... .... التوقيع : .....   

 

 


